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                                                                                             Krobia, dnia 12 czerwca 2012 r. 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXII/2012 
  
                  z   XXII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  6 czerwca 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    14.00 

                    godzina zakończenia :   17.00  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy.  

                    4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Krobia za 2011 rok, 

 b) udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krobia   

za 2011 rok,   

 c) zmiany imienia Gimnazjum im gen. Franciszka Dzierżykraja-Morawskiego                        

w Pudliszkach, 

 d)  zmiany Uchwały Nr III/4/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2010 r.                    

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 

 e)  zmiany Uchwały Nr III/5/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2010 r.                    

w sprawie powołania stałych Komisji Rady, 

 f) utworzenia związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin Regionu 

Leszczyńskiego” z siedzibą w Lesznie, 

 g) przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin 

Regionu Leszczyńskiego”, 

 h) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Bukownicy,  

 i)  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi, 

 

 

j)  zmiany Uchwały Nr XVIII/127/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2011 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025,  

 k) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012,   
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 l)  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury                           

i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi  w Krobi za rok 2011,  

 ł)   sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy w Krobi za rok 2011.  

  9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Zakończenie.  

         

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 12 radnych, nieobecny radny                       

L. Bem,  J. Gałęzewski, K. Pedon, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

Przewodniczący Rady: wnoszę o poszerzenie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektów 

uchwał: w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum 

Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi  w Krobi za rok 2011, jako pkt 8l oraz                    

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta                   

i Gminy w Krobi za rok 2011, jako pkt 8ł.  

      Na salę obrad przybył radny J. Gałęzewski.  

      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  

      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  

      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
             
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z  XXI sesji.       
      Protokół z XXI sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

Burmistrz : nie mam żadnych zaległych interpelacji, które wymagałyby dopowiedzi.  
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.       
      G. Skrobała : 1.Sprawa dot. wykaszania trawy na rowach i poboczach, którymi zajmuje się PZD.  

Czy rozpoczęto już wykaszanie tych rowów i poboczy, czy są na to środki, czy realizują to w innej 

gminie? W ubiegłym roku w Gogolewie i Nieparcie w ogóle nie były one wykaszane, nie wiem jak 

to było w innych miejscowościach. Niepokoje się, ponieważ łąki już są skoszone, a trawy na rowach 

i poboczach są już tak wysokie, że widoczność jest bardzo ograniczona.  

      2. Sprawa związana jest z oświetleniem drogi w Nieparcie na odcinku od szkoły w kierunku 

Rogowa. To nie jest pierwsze stwierdzenie o braku zainstalowania lamp, bądź dwóch, w tym rejonie 

bo Niepart z tym problemem boryka się już od dwóch lat. Moi poprzednicy zgłaszali już ten 

wniosek. Powstają tutaj nowe domy, są działki budowlane, obecnie dwa domy zostały zamieszkałe, 

jeden na samym zakręcie, a na dwóch działkach powstaną kolejne domy. Ta część Niepartu jest 

takim ciemnogrodem, a jest to miejsce bardzo ruchliwe, zarówno przez pojazdy i pieszych. Dlatego 

konieczne byłoby zainstalowanie oświetlania na tym obszarze. Wiem, że jest to koszt dość duży, 

lecz zgłaszam, żeby mieć to na uwadze, jeśli byłaby możliwość zrealizowania tego zadania.  

      3. Sprawa dot. progu zwalniającego w Gogolewie, mówiłam już na ten temat. Pan Burmistrz tutaj 

trochę się ze mną nie zgadzał się, ponieważ nie było wiadomo jeszcze wtedy, czy mieszkańcy 

wyrażają wolę na ich zamontowanie.  Rozmowy na ten temat były z mieszkańcami prowadzone,  

widzą potrzebę założenia chociaż jednego progu na odcinku drogi, gdzie mieszka p. sołtys.  W tej 
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części wsi jest bardzo dużo małych dzieci, a kierowcy jeżdżą wiadomo w jakim tempie, stąd też 

potrzeba progu jest uzasadniona.  

      4. Temat dot. budynku po byłym przedszkolu w Gogolewie. Mieszkania zostały sprzedane, 

pozostało pomieszczenie po przedszkolu. Jak będzie zorganizowane palenie tego budynku, 

wiadomo, że jest zatrudniony palacza na umowę zlecenie. Czy będzie on nadal zatrudniony i  opalać 

te dwa prywatne mieszkania  i pomieszczeni po przedszkolu, ponieważ mieszkańcy się tym 

interesują i jakie będą dalsze losy są przewidywane, sprzedaż pomieszczeń, czy jako mieszkania 

socjalne. Chciałabym mieć wizję tego, tym bardziej, że powstał plac zabaw, za który bardzo 

dziękuję za jego wykonanie. 

      E. Dopierała : chciałabym zwrócić uwagę na teren po byłym cmentarzu żydowskim. Rośnie tam 

zieleń, jest bardzo wysoka i przy okazji koszenia trawników teren ten można by uporządkować,         

aby znów nie było takiej sytuacji, że są tam wywożone nieczystości. Uważam, że teren ten można 

oznaczyć jakąś tablicą informującą, że jest to nadal cmentarz żydowski.  

      H. Urbański : mieszkańcy ul. Kopernika pytają, czy w niedalekiej przyszłości przewidziana jest 

przebudowa tej ulicy? Jest to w zasadzie najgorsza ulica na tym osiedlu. 
 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      21.05. Dokonałem analizy oświadczeń majątkowych radnych.  

      25.05. Uczestniczyłem w spotkaniu na zaproszenie HJ Heinz, na którym zaprezentowano nowa linie 

produkcyjną w Pudliszkach. 

      25.04. Radni uczestniczyli w spotkaniu zorganizowanym przez Burmistrza Krobi w/s biogazwoni              

w Pudliszkach i węgla brunatnego. 

      27.05. Uczestniczyliśmy w uroczystości 40-lecia Biskupiańskiego Zespołu Folklorystycznego                   

z Domachowa i okolic oraz otwarcia Biskupańskiego Gościńca w Domachowie.  

      31.05. Złożyłem oświadczenia majątkowe radnych w Urzędzie Skarbowym w Gostyniu. 

      2.06. Uczestniczyłem w zebraniu Związku Więźniów Politycznych okresu Stalinowskiego. Zebranie 

miało miejsce w Gostyniu i obejmowało sprawozdanie z działalności za 2011 rok. 

      30.05. Spotkałem się z pracownikami OPS w Krobi a następnie z radcą prawnym p. Karolem 

Zawieją w/s skargi złożonej przez mieszkankę Gminy na działalność m.in. Ośrodka Pomocy 

Społecznej.  

      4.06. Posiedzenie Komisji Budżetu w/s wystawienia opinii do projektu uchwały zmian budżetu                              

i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2012 rok oraz opinii w/w sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Krobia za 2011 rok. 

      Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej celem omówienia projektów uchwał. 

      6.06. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych dla rozpatrzenia skargi na działalność 

MGOPS w Krobi.  

      Na salę obrad przybył radny K. Perdon.  
       
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Krobia za 2011 rok.  

 

1. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok  
Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił zarządzenie Burmistrza Krobi  Nr 30/2012 z dnia             

26 marca 2012 r. w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Krobia oraz 

planów finansowych gminnych instytucji kultury za rok 2011 oraz sprawozdania finansowe, 

stanowiące załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.   
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2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami Gminy 

Krobia za rok 2011 – Uchwała Nr SO-0954/21/10/Ln/2012 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu 

z dnia 17 kwietnia 2012 roku w sprawie : wyrażenia opinii o sprawozdaniu  z wykonania budżetu 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy Krobia  za rok 2011.   

Skarbnik Gminy odczytał powyższą opinię, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

3. Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu Krzysztof Perdon :  

komisja obradowała w dniu 4 .06.br i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.    

4. dyskusja :  

nie zgłoszono.  

5. głosowanie : 

Uchwałę Nr XXII/171/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Krobia za 2011 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

b) udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krobia   

za 2011 rok. 

Burmistrz : realizacja budżetu jest to jakby odwrócenie sytuacji, bo wykonanie budżetu to 

określone działanie, realizacja zadań przez określone osoby wydając środki z budżetu.  Rok ubiegły 

pod wieloma względami był z jednej strony ciekawym, z drugiej trudnym. Od samego początku 

przy założeniu deficytu dążyliśmy do tego aby ostatecznie był on mniejszy i w dużym stopniu się to 

udało. Drugi aspekt, na który chciałem zwrócić uwagę, to to że w przedstawionej prezentacji zostały 

pokazane przedsięwzięcia inwestycyjne jakie były realizowane na terenie gminy w 2011 roku. 

Natomiast zdecydowana większość środków finansowych, które wydajemy jest związana                         

z realizacją różnego rodzaju zadań bieżących. Ważne z perspektywy i polityki Państwa                             

i  racjonalności wydawania środków finansowych, że wydatki bieżące realizowane przez Gminę 

Krobia mieszczą się w dochodach bieżących. Czyli ewentualne środki, które są zaciągane i kredyty 

służą przedsięwzięciom inwestycyjnym i prorozwojowym. Państwo też pewnie zwrócili uwagę, że 

znaczna część tych zadań inwestycyjnych byłaby niemożliwa, bez środków zewnętrznych                      

o charakterze bezzwrotnym. W ten sposób realizowanych jest szereg przedsięwzięć dotyczących 

rozwoju obszarów wiejskich, działania w zakresie zachowania dziedzictwa kulturowego, kultury 

fizycznej. Poprzez prowadzenie tych inwestycji wzrasta aktywność i zaangażowanie mieszkańców 

w życie społeczne, samorządowe i jest to zauważane i jest to tendencja stała, która przyczyni się do 

rzeczywistego rozwoju naszej Gminy w perspektywie następnych lat. Trzeba też zwrócić uwagę na 

jeszcze jedną tendencję, która jest szczególnie zauważalna od roku 2008, że w coraz trudniejszych 

sytuacjach samorządów gminnych  w związku z realizowanymi zadaniami. Z jednej strony jakby               

z modelu finansowania samorządu, które z preferują samorządy duże, silne, gospodarcze,                          

a zdecydowane problemy  dochodami na pokrycie wydatków gmin wiejskich, do których                               

z pewnością zalicza się Krobia. Wzrost zadań i kosztów z tym związanych nie jest pokrywane przez 

dochody budżetu Gminy, np. zadania z zakresu pieczy rodzinnej i podobna sytuacja dotyczy zadań 

oświatowych. Kolejnym zadaniem dla Gminy jest nowy projekt gospodarki odpadami. Założenie 

ustawodawcy jest taki, że ma to zostać pokryte z zobowiązań jakie mieszkańcy, jako forma opłaty 

lokalnej. Takie zadania spowodują z pewnością zadłużenia samorządów. Przyszłe lata będą wiązały 

się z ograniczeniem działalności inwestycyjnej Gminy. Jestem optymistą, wierzę w ideę 

samorządów, wierzę w to, że różnych okolicznościach mobilizacja społeczna jaką daję wspólnota 

samorządowa pozwala realizować szereg zadań. Chciałbym serdecznie podziękować wszystkim, 

którzy w realizacji tego działania brali udział, w szczególności Państwu radnym, którzy ten budżet 

uchwalają, wyznaczają kierunki działania, uczestniczą w całym procesie realizacji inwestycji, 

pracownikom Urzędu Miejskiego i jednostek samorządowych wszystkich, którzy swoją pracą 

przyczyniają się do rozwoju naszej Gminy. Dziękuję sołtysom i radom sołeckim, którzy poprzez 
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funkcjonowanie funduszu sołeckiego biorą bezpośredni udział w realizacji budżetu. Bardziej                    

i większe możliwości mają oni na oddziaływanie w swojej miejscowości co wiąże się                                      

z zaangażowaniem i pracą na rzecz swojego środowiska. Dziękuje wszystkim tym osobom, które                    

w sposób nieformalny włączali się do wszystkich przedsięwzięć samorządu, organizacjom 

społecznym, czy poprzez aktywność na spotkaniach oraz wszystkim innym jednostkom spoza 

Urzędu. Bardzo wszystkim serdecznie dziękuję za realizację budżetu 2011 roku. Myślę, że ta 

współpraca będzie się dalej dobrze układać.                  

1. opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy Krobia za 

2010 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2010 oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  za 2011 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy Krobia za 2011, sprawozdaniach finansowych 

Gminy krobia za rok 2011 oraz informacji o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem                   

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi za 2011 rok, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu.  

2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – Uchwała Nr SO-0955/19/10/Ln/2012 Składu 

Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 17 maja 2012 roku w sprawie : wyrażenia opinii                      

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielania absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Krobia z tytułu wykonania budżetu gminy za 2011 r.  

Przewodniczący Rady odczytał powyższą opinię, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

3. dyskusja :. 

nie zgłoszono.  

4. głosowanie : 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXII/172/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krobia   za 2011 rok; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

Przewodniczący Rady pogratulował uzyskanego absolutorium i realizacji budżetu roku 2011.   

Burmistrz :chciałbym podziękować za udzielenie absolutorium. Pełniąc funkcję jest to moment na 

podsumowanie minionego roku pracy, pracy która wiąże się z pewną odpowiedzialnością, 

poczuciem obowiązku działania na rzecz lokalnej społeczności, mieszkańców, zaspokajania potrzeb 

zbiorowych, również na rzecz rozwoju Gminy i to jak to miejsce będzie wygadało za kilka lat. 

Każdy z nas pracując na rzecz społeczności lokalnej wniesie swój wkład w historię tego miejsca. 

Myślę, że to absolutorium nie jest udzielone tylko mi, ale również wszystkim pracownikom Urzędu, 

struktur samorządowych, którzy w tym uczestniczą, ponieważ bez ich pracy, ich wkładu realizacja 

tego nie byłaby możliwa. Każdy kolejny element naszych działań przyczyniał się do rozwoju naszej 

Gminy, a najważniejszym elementem jest dobra współpraca.   
 

      Na salę obrad przybył radny L. Bem.  
 

c)  zmiany imienia Gimnazjum im gen. Franciszka Dzierżykraja-Morawskiego w Pudliszkach.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  

Uchwałę Nr XXII/173/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  zmiany 

imienia Gimnazjum im gen. Franciszka Dzierżykraja-Morawskiego w Pudliszkach;  przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

d)  zmiany Uchwały Nr III/4/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2010 r.                           

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady. 
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Uchwałę Nr XXII/174/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  zmiany 

Uchwały Nr III/4/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e)  zmiany Uchwały Nr III/5/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2010 r.                        

w sprawie powołania stałych Komisji Rady. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady. 

Uchwałę Nr XXII/175/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr III/5/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2010 r.  w sprawie powołania 

stałych Komisji Rady; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

f) utworzenia związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin Regionu 

Leszczyńskiego” z siedzibą w Lesznie.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Uchwałę Nr XXII/176/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  zmiany 

uchwały Nr XVII/123/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2011 r. w sprawie 

utworzenia związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin Regionu 

Leszczyńskiego” z siedzibą w Lesznie; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

g) przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin 

Regionu Leszczyńskiego”. 

Naczelnik WIGP przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie,  

oraz poprawki do projektu uchwały:  

- w § 6 dopisać ust.. 3 następującej treści : „W zakresie niezbędnym do realizacji powierzonych 

zadań, uczestnicy zapewniają Związkowi : 

1) dostęp do danych z ewidencji ludności oraz zasobu geodezyjno – kartograficznego; 

2) współpracę w zakresie danych o wielkości zużytej wody z danej nieruchomości położonej na 

terenie uczestnika Związku.” 

- § 8 ust. 6 pkt 3 otrzymuje następujące brzmienie : „uchwalanie planu finansowego Związku, 

rozpatrywanie sprawozdania z wykonania  tego planu i podejmowanie uchwał w przedmiocie 

udzielenia lub nie udzielenia Zarządowi absolutorium z wykonania planu finansowego.” 

- § 14 ust. 5 pkt 2 otrzymuje następujące brzmienie : „opiniowanie wykonania planu finansowego 

Związku i występowanie z wnioskiem do  Zgromadzenia w sprawie udzielenia lub nie udzielenia 

Zarządowi absolutorium;”. 

A. Miałkowski : czy radca prawny opiniował ten statut? 

Radca prawny : potwierdzam, że opiniowałem zarówno projekt uchwały w sprawie przyjęcie statutu 

jak i w sprawie utworzenia związku międzygminnego.  

Zgłoszone poprawki przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

Uchwałę Nr XXII/177/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  przyjęcia 

statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin Regionu 

Leszczyńskiego”; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

h) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Bukownicy. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXII/178/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Bukownicy; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXII/1792012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Bukownicy; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

j) zmiany Uchwały Nr XVIII/127/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2011 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 

Uchwałę Nr XXII/180/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVIII/127/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2011 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

k) zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 4.06.br i projekt uchwały 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXII/181/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  zmian               

w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

l) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji 

im. Jana z Domachowa Bzdęgi  w Krobi za rok 2011.   

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

Uchwałę Nr XXII/182/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. 

Jana z Domachowa Bzdęgi  w Krobi za rok 2011; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

ł) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy              
w Krobi za rok 2011.   

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

Uchwałę Nr XXII/183/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie  

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  w Krobi 

za rok 2011; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 9  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : w sprawie wykaszania rowów i poboczy zwrócimy się do PZD w Gostyniu, natomiast 

wg mojej informacji prace te wykonywano na drogach I kategorii. 

Odnośnie oświetlenia ulicznego, to jest umowa obejmująca trzyetapowość uzupełnienia lamp na 

terenie gminy Krobia. I etap został wykonany, natomiast w tym roku w budżecie Gminy środki na 

ten cel zostały zaplanowane.  

W kwestii progu zwalniającego na terenie wsi Gogolewo, to prowadzono rozmowy na ten temat. 

Można się jeszcze raz temu przyjrzeć, czy długość tego odcinka pozwala na montaż progu. 

Mieszkania w Gogolewie, które zostały wykupione to obowiązek ogrzewania na nas nie ciąży. 

Kwestia połączonych obwodów elektrycznych występuje i najprawdopodobniej sieć zostanie 

odłączona  i pomieszczenia po przedszkolu ogrzewane nie będą. Odnośnie ich przeznaczenia, to 

najbardziej prawdopodobne będą tam mieszkania komunalne.  

Odpowiadając na interpelację dot. terenu po dawnym cmentarzu, to oczywiście zajmiemy się 

uporządkowaniem tej zieleni. 

Odnośnie naprawy ul. Kopernika, to w 2010 roku przyjęto kategorię hierarchię realizacji remontów 

dróg na terenie miasta Krobi. Obecnie planowany jest remont ul. Rejka, następnie ul. Nowa                  
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i 1 Maja. Te drogi w pierwszej kolejności będą realizowane, ul. Kopernika musi zaczekać na swoją 

kolej, jest tam też konieczna modernizacja kanalizacji deszczowa w tej ulicy. 
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 

M. Szpurka : na odcinku Ciołkowo – Ciołkowo Huby znajduje się linia napowietrzna 

telekomunikacji. Część tej linii znajduje się na polu rzepaku i właściciel nie może wykonywać 

zabiegów na tej nieruchomości.  

E. Dopierała : nawiązując do sprawozdania proszę o informację nt. wyników kontroli GCKiR 

realizowanej przez Urząd Marszałkowski.  

Burmistrz : zwrócimy się do Telekomunikacji odnośnie linii. Jednak właściciel nieruchomości 

musiałby do nas dotrzeć aby określić to miejsce.  W dalszym etapie to jest to prywatna relacja 

pomiędzy właścicielem nieruchomości, a Telekomunikacją, który korzysta z nieruchomości 

prywatnej dla tej linii.  

M. Szpurka : właściciel pisał wnioski, lecz nikt na to nie reaguje.  

Skarbnik : kontrola realizowana w GCKiR dot. finansowania inwestycji siłowni nie wykazała 

nieprawidłowości. 

G. Skrobała : w m-cu  lutym zwróciła się do mnie pani, która pracuje w Filii Biblioteki                      

w Chwałkowie z propozycją prowadzenia zajęć literacko-plastycznych z dziećmi w świetlicy                

w Gogolewie. Od tej chwili nie mam już żadnych informacji na ten temat. Jestem skłonna 

zorganizować dzieci chętne uczęszczać na takie zajęcia, lecz nie mam wiedzy, czy jest to aktualne.  

Dyrektor Biblioteki M. Szpurka : tak jest aktualna, pani ta odezwie się w sprawie realizacji zajęć. 

 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, dziękuję 

wszystkim za przybycie i zamykam XXII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

     

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska    

 

 

 

 

 

 


